
Rondvraagpunt over de veiligheid van provinciale wegen. 
 
De ANWB heeft in september een publieksactie georganiseerd over de veiligheid van 
provinciale wegen en de resultaten daarvan zijn 4 november gepresenteerd. 
Aan het ANWB-onderzoek hebben 142 Utrechters meegedaan, relatief veel deelnemers 
hebben de N201, N224 en N410 als onveilig bestempeld. 
 
Naar aanleiding van dit ANWB-onderzoek heb ik twee vragen: 
 
Klopt de lijst uit het ANWB-onderzoek met het beeld dat wij op het provinciehuis hebben? 
 
Komen de door de ANWB gesignaleerde knelpunten voldoende aan bod bij de trajectaanpak 
die wij in het Mobiliteitsplan hebben afgesproken? Zo nee, zijn er extra maatregelen 
mogelijk? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Kees de Heer 
statenfractie ChristenUnie Utrecht 
 
 


